

内部明电

发往 见报头

签批 

等级 急

兵科明传〔2004〕02号

兵机号 025

已送

关于举办清洁发展机制项目研讨会的通知

各师科技局、院（校）科研（科技）处、各有关企业（团场）：

为减少温室气体排放对世界可持续发展的影响，世界各国于1997年12月1日在日本京都签署了《京都议定书》，允许发达国家和发展中国家进行温室气体减排合作。我国政府已于2002年8月30日批准了《京都议定书》，国家正着手拟定《清洁发展机制项目运行管理办法》。为促进兵团企业积极参与开发清洁发展机制项目，利用发达国家的资金和技术实现清洁发展，兵团科技局计划在石河子市举办清洁发展机制（CDM）项目研讨会，全面介绍国内外CDM发展形势、CDM相关知识及CDM立项程序，启动兵团清洁发展机制（CDM）项目。具体事项通知如下：

一、会议时间

2004 年 1 月 11 日报到，12-13 日研讨。

二、会议地点

新疆石河子市石河子宾馆

三、会议内容

1、介绍国内外 CDM 形势、相关知识及 CDM 项目审批程序、项目类型等；

2、介绍清洁能源服务公司的服务宗旨、运行模式及发展目标；

3、学习、交流、研讨。

四、参会人员

各师科技局领导 1-2 人，企业相关领导 1-2 人。其中农一师青松建化公司、四师南岗建材公司、六师大黄山煤矿、新疆天富热电股份公司须有领导和项目负责人 3 人参加。

五、其他事项

会议期间食宿统一安排，费用自理。

各单位务必于 1 月 9 日前将参会人员名单报兵团科技局技术市场办公室。

联系人：赵新林

联络电话：0991-7798102

传真：0991-2622093

Email: btjssc@163.com

地址：乌鲁木齐市前进街附 21 号

兵团科技局

二 00 四年一月五日

Internal Plain Telegram

Send to: See the Header Approved by (signature): Gao Tongshan

Grade: Urgent Plain Telegram No. [2004] 02 Machine No. 025

Sent

On the Notice of Holding the Clean Development

Mechanism (CDM) Project Proseminar

Each Science and Technology Bureau, Collegiate Science and Research Department of all the Divisions, Each Relevant Enterprise:

In order to mitigate the impact on the sustainable development of the world caused by the emission of Greenhouse Gases (GHG), various countries signed *The Kyoto Protocol* in Tokyo, Japan on December 1, 1997, which permits the cooperation between developed countries and developing countries on GHG emission reductions. Our government already approved *The Kyoto Protocol* on August 30, 2002, and the country is commencing on making an initial draft of *Measures on Operation and Management of CDM Project*. In order to promote the initiative of the Corps enterprises to take part in the development of CDM projects and to realize clean development using the capital and technology from developed countries, the Xinjiang Production and Construction Corps Science and Technology Bureau planned to hold the CDM Project Proseminar in Shihezi City, for a full introduction of the domestic and overseas situation of CDM development, relevant knowledge of CDM and procedures of CDM projects, so that to start the CDM projects of the Corps. The specific issues of the notice are as follows:

1. Time of the proseminar

Register on January 11, 2004 and hold the proseminar from January 12 to January 13.

2. Place of the proseminar

Shihezi Hotel in Shihezi City, Xijiang Uygur Autonomous Region

3. Contents of the proseminar

- 1). Introduce the domestic and overseas CDM situation, relevant knowledge and the approval procedures of CDM project, project type, etc;
- 2). Introduce the service purpose, operation pattern and the development objects of clean energy service companies;
- 3). Study, communion, discuss.

4. Participants of the proseminar

One to two leaders of each Science and Technology Bureau of all the Divisions and one to two relevant leaders of each enterprise, thereinto, Qingsong Building Materials and Chemical Engineering Company of the Agricultural First Division, Nangang Building Materials Company of the Fourth Division, Dahuangshan Coal Mine of the Sixth Division and Xinjiang Tianfu Thermoelectric Co., Ltd. should have three leaders and project managers to participate.

5. Other issues

The accommodation during the proseminar will be arranged unified and the costs should be paid by the participants themselves.

Each entity shall submit the name list of the participants to the Technology Market Office of Xinjiang Production and Construction Corps Science and Technology Bureau prior to January 9.

Contact: Zhao Xinlin

Telephone: 0991-7798102

Fax: 0991-2622093

Email: btjssc@163.com

Address: No. 21, Qianjin Street, Urumqi City.

Xinjiang Production and Construction Corps

Science and Technology Bureau

January 5, 2004